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ACTA DE LA SESSIÓ DE LA COMISSIÓ DE REGIDORIES DELEGADES
DE L’AJUNTAMENT DE TORROELLA DE MONTGRÍ

IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ

Caràcter:  extraordinària
Data:  24 d’octubre de 2019
Horari: de les 8:00 hores fins les 10:10 hores
Lloc: sala de sessions de la casa consistorial

ASSISTENTS

Sr. Jordi Colomí i Massanas, alcalde (UPM-UPM.cat)
Sr. Marc Calvet i Martí, primer tinent d’alcalde (ERC-AM)
Sr. Josep Martinoy i Casademont, segon tinent d’alcalde (UPM-UPM.cat)
Sr. Jordi Oliver i González, tercer tinent d’alcalde (ERC-AM)
Sra. Roser Font i Pi, quarta tinenta d’alcalde (UPM-UPM.cat)
Sra. Anna Company i Coll, cinquena tinenta d’alcalde (ERC-AM)
Sra. Anna Maria Bonada i Pérez, regidora (UPM-UPM.cat)
Sra. Dúnia Oliveras i Bagué, regidora (UPM-UPM.cat)
Sr. Genís Pigem i Olivé, regidor (UPM-UPM.cat)
Sra. Natàlia Navarro i Sastre, REGIDORA (ERC-AM)

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ

A la sala d’actes de la casa consistorial, es reuneix la Comissió de Regidories Delegades de
l’Ajuntament de Torroella de Montgrí, en sessió ordinària i en primera convocatòria a les
8.05 hores del dia 19 de setembre de 2019. Constatada l’existència de quòrum necessari
per a la vàlida constitució, la Presidència obre la sessió i es passa a tractar els assumptes
inclosos a l’ordre del dia: 

1. LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR DE 17 D’OCTUBRE

La Presidència pregunta si algun membre de la Comissió de Regidories Delegades ha de
formular alguna observació de l’acta de l’última sessió que s’ha de distribuït amb la
convocatòria. No se’n formula cap, per al qual cosa l’acta de la sessió extraordinària del 17
d’octubre de 2019, es considera aprovada per unanimitat.
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2. PLANTEJAMENT DE LA GESTIÓ DE L’AIGUA A LA FI DE LA CONCESSIÓ.

Aquest assumpte es deixa sobre la taula per la propera reunió perquè es procedeix a tancar
el tema del Pressupost de l’exercici 2020. 

3. ASSUMPTES URGENTS.

3.1. PRESSUPOST 2020.

El Sr. Interventor projecta l’excel amb el resum del Pressupost per capítols i procedeix a
comentar-lo:

En relació amb el Capítol 1, es posa de manifest una rebaixa motivada fonamentalment per
la manca de cobertura d’efectius que han marxat. En aquest capítol es reflexa la dotació
d’un tècnic jurídic i una partida per substitucions. No es preveu cap partida pel perfil
tecnològic. També s’ha previst el contracte de relleu de la UOM per un suport administratiu. 

Es continua fent un repàs de la resta de Capítols i els principals canvis, com la partida
d’imprevistos i contingència, per fer front com sempre a llevantades i problemes imprevistos.

En el Capítol 2, s’ha dotat amb 10 mil euros pels serveis d’un camió, que dóna per sis
setmanes. 

Cal encara retallar 449 mil euros, sobre tot del Capítol 2 i si es pot del Capítol 1.

Sra. Roser Font: comenta que s’ha mirat que és el que no es cobria i generar estalvi, i per
altre banda mirar de cobrir les demandes que s’han fet per part de Serveis Tècnics i
Secretaria. Si això està recollit, cap problema.

Sr. Jordi Estragó, interventor: explica que la plaça de X. R. restà dotada per jornada
complerta. També hi ha mitja jornada per un TAG i que la plaça del tècnic de medi ambient
es converteixi en plaça de TAG.

Sr. Oliver manifesta que la plaça d’en X. R. sigui d’arquitecte per poder signar llicències
d’obres majors.

Sra. Font: comenta que una plaça d’arquitecta tècnic no la dotarem, i dotarem mitja jornada
d’arquitecte. 
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Sr. Oliver: però vam dir que la plaça del Sr. X.R. s’hauria de substituir al 100 per cent, i
afegir a més mitja jornada de TAG i mitja jornada d’arquitecte.

Sr. Interventor: explica que està dotada la plaça de la Sra. C.A., que passarà a ser mitja de
TAG, i també s’ha dotat mitja d’arquitecte.

Sra. Font: comenta que la idea és dotar 4, una està ocupada, i faríem tres convocatòries
públiques d’arquitecte tècnic. Per altra banda, afegir la mitja de TAG i la mitja d’arquitecte. I
a més hi hauria el TAG de Secretaria General.

Sr. Secretari: manifesta que faltarà la del perfil tecnològic que no està prevista i que es
vincula directament al compliment d’obligacions legals. 

Sra. Font: explica que ara potser plantejar una productivitat de tota la plantilla és difícil,
començant per plantejar una productivitat per la policia potser sí que s’hauria de fer. S’està
parlant d’un import de 7.500 o 8.000 euros. 

Sr. Interventor: exposa que s’hauria de retallar del Capítol 1 i 2, ja que la resta de Capítols
és molt difícil retallar. 

S’entra en el debat de les funcions i serveis que presta en general l’Ajuntament. El secretari
manifesta que a nivell d’indicadors l’Ajuntament de Torroella fa serveis, fires i festes del
nivell i quantia d’ajuntaments de més de 50 mil habitants, tenint en copte que tenim poc mes
de 10 mil habitants. Comenta també que aquest fet fa que hi hagi àrees amb una sobre
dotació absolutament insostenible, com l’Àrea de Cultura i Serveis a les Persones, a on el
volum de recursos humans i activitat és molt superior que el que es pot veure en
ajuntaments de més de 20 mil habitants. Aquesta circumstància -juntament amb la creixent
complexitat normativa dels darrers anys- fa que els serveis jurídics i econòmics de
l’ajuntament (àrees de Secretaria i Serveis Econòmics principalment) estiguin absolutament
desbordats amb peticions d’assistències i assessorament i suport pràcticament constant en
el dia a dia. Això és un petit resum dels motius pels quals cal reforçar els serveis jurídics i
econòmics de l’ajuntament. 

Es posa sobre la taula que potser caldria reduir el nivell d’activitats, ja que aquest és el motiu
de tenir una superestructura desproporcionada que incrementa Capítol 1 i 2.

S’entra ara a veure el Pla d’inversions 2020-2023. Es parla del tema de les expropiacions
del Pla General, que obliga a incloure partides d’expropiació. L’alcalde explica el problema
de les expropiacions. 
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Els assistents formulen la PROPOSTA de trobar-se novament el dissabte al matí per acabar
de concrear i tancar les propostes debatudes en la present sessió de la comissió de
regidories delegades.

4. PRECS I PREGUNTES.

No se’n formulen.

4.1 INTERVENCIÓ DEL SR. JOSEP MARTINOY I CASADEMONT PER TRACTAR
ASSUMPTES RELACIONATS AMB LA REGIDORIA DE SEGURETAT CIUTADANA,
SERVEIS ECONÒMICS, PROMOCIÓ ECONÒMICA, GESTIÓ DE L’ESPAI MEDES,
DINAMITZACIÓ ECONÒMICA DE L’ESPAI TER I COMUNICACIÓ. 

La presidència cedeix la paraula a la Sr. Josep Martinoy i Casademont que intervé per
tractar alguns assumptes relacionats amb les seves regidories. 

4.2 INTERVENCIÓ DEL SR. JORDI OLIVER I GONZÁLEZ PER TRACTAR ASSUMPTES
RELACIONATS AMB LA REGIDORIA DE PROMOCIÓ DEL TERRITORI. 

La presidència cedeix la paraula al Sr. Jordi Oliver que intervé per tractar els següents
assumptes:

 Explicar el funcionament del FEDER, quines són les actuacions i quanties que poden
demanar l’Ajuntament de Torroella de Montgrí i l’EMD.

 També posa de manifest i explica el projecte de “German Wings”. S’ha de decidir per
tot l’equip de govern si els màstils que es volen posar siguin de tanta alçada com
s’han proposat. Es posa sobre la taula que aquests màstils van al mig de la rotonda,
per tal que no afecti propietaris ni terrenys de costes. Recorda que el mirador amb
els màstils són pagats per German Wings. Cal prendre una decisió al respecte.
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4.3 INTERVENCIÓ DEL SR. GENÍS PIGEM I OLIVÉ PER TRACTAR ASSUMPTES
RELACIONATS AMB LA REGIDORIA D’ESPORTS, MON RURAL I LA GESTIÓ DE LA
FIRA DE SANT ANDREU I FIRA EMPORDÀ CUINA I SALUT. 

La presidència cedeix la paraula al Sr. Genís Pigem i Olivé, que intervé per tractar els
següent assumpte:

 Referent al tema d’esports, comenta que estem a l’espera de lligar el tema de la
coberta del nou pavelló. Posa sobre la taula si amb la intensa pluja que va caure al
nostre municipi, el passat 22 octubre, pot haver afectat a la fusta de la coberta.
També comenta que estem a punt de resoldre el tema amb una decisió de
l’Ajuntament.

La Presidència aixeca la sessió a les 10:10 hores, de la qual estenc, com a secretari,
aquesta acta. 

Torroella de Montgrí, data de la firma digital

L'alcalde
Jordi Colomí i Massanas

El secretari
Pere Serrano i Martín
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